
 
 

Kwartaalverslag RET Holland- Rijnland 
 

Ureninzet  
 

In Q4 2022 hebben de interim voorzitter en zorgbemiddelaar  gewerkt conform het aantal 

afgesproken uren. Helaas is er nog geen gedragswetenschapper structureel verbonden (per 1 maart 

2022 wel). De benodigde expertise is opgevangen door de inzet van gedragswetenschappers vanuit 

het ECZ, hiermee is voor 70% kunnen voorzien. Dit is vooral in de screeningsfase geweest, in de 

gesprekken aan tafel en het formuleren van adviezen.  

Indicatoren 
 

In q4 2022 is de RET op 7 oktober gestart met het gehele team (deelnemers namens de 

zorgaanbieders, voorzitter, afgevaardigde van de gemeenten en zorgbemiddelaar), waarna er diverse 

aanmeldingen in behandeling zijn genomen. Onderstaand zijn deze aanmeldingen en de inzet van de 

zorgbemiddeling verder toegelicht.  

Aanmeldingen 
Er zijn bij de RET 15 aanmeldingen binnen gekomen, en bij zorgbemiddeling zijn er 52 vragen 

binnengekomen.  Onderstaand is terug te zien wie de aanmelders zijn. Voor de zorgbemiddeling zien 

we in de categorie anders dat er 5 vragen vanuit Veilig Thuis zijn gekomen. Bij de RET zien we dat er 

vanuit Curium als zorgaanbieder 2 aanmeldingen binnen gekomen.  
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In de zorgbemiddeling zijn er contacten geweest over jeugdigen wie binding hebben met deze regio 

(vaak omdat ze hier wonen) maar voor wie het woonplaatsbeginsel in een andere regio valt. Dit zijn 

de vragen die in de categorie overig staan.  

Resultaat aanmelding 
Na screening wordt er bij de RET gekeken hoe de aanmelder ondersteund kan worden. Het resultaat 

van de aanmelding staat hieronder weergeven.  
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Er zijn 5 jeugdigen besproken met een (afvaardiging) van de RET leden. Voor 1 jeugdige heeft de 

bespreking digitaal plaats gevonden. De andere gesprekken zijn geweest bij Prodeba, Cardea , 

Curium en het Zorg- en Veiligheidshuis. In alle gesprekken is een ouder met gezag aanwezig geweest. 

Bij 2 gesprekken is de jeugdige ook zelf gedeeltelijk aangesloten. Voor de andere 3 kinderen betrof 

het kinderen van 13 jaar of jonger, en is in overleg met ouders gekeken of er nog contact met de 

jeugdige nodig was, en welke rol ouders daar zelf in konden spelen.   

In januari staan er van 2 aanmeldingen ook nog een tafel gepland, en staat er ook nog 1 groot 

overleg gepland. De gesprekken met de ouders duurden gemiddeld 60-75min. Waarbij de 

voorbereiding en nabespreking circa 30-60min duurde. Bij een aantal aanmeldingen is een groot 

overleg ingezet, danwel is de interim voorzitter of zorgbemiddelaar aangesloten in bestaande groot 

overleggen. Bij deze aanmeldingen was er eigenlijk wel een plan, danwel een goede richting 

waardoor er met specifieke partijen is geschakeld om tot een oplossing te komen. Voor 2 

aanmeldingen is de aanmelding ingetrokken, omdat de zorg gewoon tot stand is gekomen en er geen 

rol voor de RET lag. Bij 1 aanmelding is met inzet van zorgbemiddeling een route ingezet, in januari 

wordt gekeken of dit afdoende is of dat er toch nog een vraag voor de RET ligt.  

Advies 

Financieel regulier nnb Totaal 

Advies    

Anders   1 1 

Maatwerk traject 2  1 3 

Regulier 3 1 4 

Totaal 5 3 8 

 

Van de 15 aanmeldingen zijn er 8 in de advies fase, en 2 aanmeldingen ingetrokken. Er is voor 3 

jongeren een maatwerk plan gemaakt, waarbij voor 1 jeugdige nog het plan verder uitgewerkt zal 

worden en ook de financiering duidelijker zal worden, hiervoor staat een 2e gesprek gepland in 

januari. De categorie NNB staat voor nader te bepalen, aangezien er dan nog niet duidelijk is wie de 

zorg gaat leveren, en binnen welke financiering dat valt. Verder valt op dat veel trajecten binnen de 
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reguliere zorg vallen, wat mooi aansluit bij de doelstelling van de RET om te normaliseren. We zijn 

daarnaast trots dat voor 2 jeugdigen die in oktober besproken zijn voor beiden na de kerstvakantie 

de zorg al start.  

Voor 3 zaken is zeer intensief procesregie ingezet, om de afspraken verder te kunnen brengen, en 

diverse contacten met zorgaanbieders, betrokken partijen en netwerk te kunnen maken. Voor 2 

andere zaken is de procesregie ingezet om de losse eindjes bij elkaar te knopen, waarin dit redelijk 

vlot verliep. Bij de andere zaken was de monitor vanuit zorgbemiddeling voldoende.  

Trends 
 

Na het eerste kwartaal RET zal er in januari met de RET leden worden geëvalueerd, en volgt er in 

februari een stuurgroep. Wat tot nog toe opvalt is dat de zaken met een groot overleg vaak meer tijd 

in procesregie kosten om tot goede afspraken te komen, dan de zaken waarin een tafel gesprek is 

geweest.  

Vanuit 1 casus hebben we gezien dat er diverse contacten met wethouder, ombudsman en 

ministerie uiteindelijk zijn samen gekomen bij de RET en de ondersteuning die we boden in de zaak. 

Positief hierin is dat er een eenduidige boodschap naar het gezin is gegeven, en dat de GGZ actief aan 

de slag is gegaan met de vragen van ouders.  

In de zorgbemiddeling zijn de meeste vragen binnen gekomen op het segment ambulant, crisis of een 

combinatie van segmenten. Daarbij was er vaak sprake van behandeling met verblijf, danwel crisis, 

danwel veiligheid.  

In 2023 verwachten we dezelfde stroom aanmeldingen, zeker omdat we in inmiddels bij alle JGT’s 

langs zijn geweest om wat over de RET te vertellen, ook in januari staan er nog een aantal 

voorlichtingen gepland.  


